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Zápis z jednání Finančního výboru 
Číslo: 4 
Hodina: 16:00 
Datum: 8. 6. 2020 
Místo: Malá zasedací síň, MěÚ Kutná Hora 
Přítomni za 
FV: 

Ing. Zdeněk Jirásek; JUDr. Lubomír Talanda; Ing. Tomáš Pilc; Ivo Šanc, 
CSc; RNDr.; RNDr. Robert Otruba; Ing. Kateřina Daczická;  

za MÚ: Ing. Josef Viktora – starosta; Ing. Monika Bulánková 
Hosté:  
Omluveni: Mgr. Jan Klán; Ing. Milan Nedvěd; Ing. Robin Jiráň; 
 
Program jednání: 

1. Zahájení 
2. Projednání uprav rozpočtu v souvislosti s pandemií 
3. Prominutí poplatku z pobytu 
4. Různé 

Add2 

Finanční výbor dostal k projednání navržený materiál úprav rozpočtu. Příjmová část rozpočtu je 
snížena o cca 32 mil. Kč. Do příjmové části ještě není promítnuto navýšení nájemného MLaR 
v odhadované výši 4.9 mil. Kč s DPH. Nájemné vychází vždy ze zisku minulého roku, ovšem ještě 
není ukončen audit společnosti, proto tato skutečnost není v úpravách promítnuta. Pokud bude 
hospodářský výsledek odsouhlasen auditorem do doby 10. 6., kdy se předávají materiály do ZM, 
bude o tuto částku snížen propad příjmů a současně se sníží zapojení zůstatku z minulých let. 

Dále bylo zmíněno, zda organizace (sociální, sportovní atd.) již vyčíslily, kolik ušetřily na 
přijatých dotacích, když 3 měsíce nemohly svou činnost provozovat. Je na zamyšlení, zda 
by neměly pro příští rok být dotace vyúčtovávány po půl roce. FV navrhuje, aby byl dán dotaz na 
jednotlivé komise, které dotace rozdělují. 

Finanční výbor konstatoval, že má Město pro tento rok výhodu, že zůstatek na běžných účtech 
v 31. 12. 2019 byl ve výši 148,8 mil. Kč, takže se s propadem kvůli pandemii město relativně 
vypořádalo.  

Ovšem doporučuje, aby byl jmenován pracovní tým na přípravu rozpočtu na rok 2021. 
Harmonogram přípravy rozpočtu, který je zpracováván již od srpna běžného roku by již projednání 
s touto skupinou měl obsahovat. Pracovní skupina by se měla zabývat např. i možností centrálního 
nákupu a centralizací některých služeb. Smyslem toho celého by mělo být vytipovat služby a 
zboží, u kterých centralizaci lze udělat a následně si říct, zda se taková změna vůbec udělá a za 
jakou cenu.  

Add3 

 
Prominutí poplatku z pobytu byl přítomnými členy projednán a přiklání se k možnosti prominutí 
v období od 1. 7. - 30. 9. 2020. Ale mělo by být podmíněno, že by provozovatel měl o této 
skutečnosti informovat poplatníky na webových stránkách či v jiných mediích, kde své ubytování 
nabízí. Došlo by tak k propagaci jak ubytování, tak i vstřícného přístupu města. 
 

Add4 

 
Pan starosta informoval přítomné o zahájené výstavbě TESCA Na Špici 
 
 
Zprávu napsala: Monika Bulánková 
Ověřili a doplnili: přítomní členové FV 


